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Futbolculuk kariyerine Şekerspor'da başlayan Selçuk Yula 1979'da transfer ol-
duğu Fenerbahçe'de golcülüğü ve penaltı atışları ile tanındı. Fenerbahçe'de
iki sezon üst üste gol krallığı (1981-82, 16 gol), (1982-83, 19 gol) yaşadı.

Fenerbahçe formasıyla 134 gol attı.
AZİZ YILDIRIM DÖNEMİNDE YALNIZCA 
ONUN İÇİN JÜBİLE MAÇI OYNANDI
Jübilesini, aktif sporculuk yaşamını sonlandırdıktan 6 sene sonra, 22 Temmuz

1998 tarihinde Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Stadyumu'nda kendisi için organize
edilen özel bir maçta Fenerbahçe forması ile yaptı. Bu jübile, 20 yıl süreyle Fe-
nerbahçe'nin Başkanlık koltuğunda oturan Aziz Yıldırım döneminde, herhangi
bir futbolcu için yapılan tek jübile organizasyonu olarak tarihe geçti.  
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ayrılmamak için

çocuk gibi 
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CEMİL TURAN’IN YERİNİ DOLDURACAK BİR SANTRAFORA 
İHTİYAÇ VARDIR, O İSİM SELÇUK YULA OLACAKTIR
“Selçuuuk, goool, gol Selçuk Yula!” Bordeaux-Fener-

bahçe maçının spikeri Murat Ünlü, Selçuk Yula’nın golünü
aynen böyle anlatıyordu. Efsane futbolcuyu ölümünün doku-
zuncu yıldönümünde anarken kalaklarımızda bu çığlıklar var! 

70’lerin ortasında kulübede Didi ve sahada Cemil Turan,
Alparslan Eratlı ve Osman Arpacıoğlu ile ülke futboluna
damga vuran Fenerbahçe, Didi’nin ayrılmasıyla birlikte düşüşe
geçmiş, 1977 ve 1979’da lig şampiyonluğunu Trabzonspor’a
kaptırmıştır. Futbolu bırakmak üzere olan Cemil Turan’ın ye-
rini dolduracak bir santrfora ihtiyaç vardır.

O sırada 2. Ligi kasıp kavuran genç bir forvet büyük kulüp-
lerin ilgisini çeker. Spora okuldaki basketbol takımına girerek
başlayan bu çocuk, adam eksik olduğu için futbol takımının da
antrenmanına katılır ve ilk maçında 3 gol atar. O sırada bu
maçı izlemekte olan Şekerspor antrenörü Selçuk Yula’yı ive-
dilikle takımın altyapısına kazandırır ve futbol serüveni başlar.
Daha sonra henüz 20 yaşındayken 2. Lig’in gol kralı olmuş,
performansıyla büyük kulüplerin dikkatini çekmiştir. Transfer
için kolları sıvayan başkan Faruk Ilgaz, oyuncuyla anlaştıktan
sonra o yıllarda adet olduğu üzere oyuncuyu aklı çelinmesin,
başka kulüpler teklif yapamasın diye Semih Bayülken’in yaz-
lığına yerleştirir ve transfer sezonunun açılmasını beklemeye
başlar. Doğuştan Fenerbahçeli olan genç yetenek, transfer se-
zonu başlar başlamaz imzayı atar ve sarı-lacivertli kulübün fut-
bolcusu olur. 1979-80 sezonunda Fenerbahçe formasını
terletmeye başlayan Selçuk Yula, ilk sezonunda fazla şans bu-
lamaz.

TOpLA O KADAR HIZLIYDI Kİ, 
ARKASINDA KOşAN DEFANS OYUNCULARI 
AğIR ÇEKİMDE KOşUYORMUş gİBİ gÖRÜNÜYORDU.

O sezon Fenerbahçe’nin teknik direktörlüğünü önce Şükrü
Ersoy daha sonra da Ziya Şengül üstlenmiş ama ikisi de Sel-
çuk’a bir şans vermeyi düşünmemişti.1980-81 sezonu başlar-
ken yeni başkan Ali Şen, Eintracht Frankfurt’la UEFA Kupası
şampiyonluğu yaşayan Friedel Rausch ile anlaştı. Alman ho-
cayla Fenerbahçe, lig ve kupada mutlak şampiyonluk hedefli-
yordu. Ancak, öyle olmadı. Saha içindeki uyumsuzluk ve
sakatlıklar nedeniyle baş aşağı inen Fenerbahçe, sezonu 10.
sırada küme düşme potasından iki puan uzaklıkta bitirmişti.
Bu sezonun tek kazanımı, Selçuk Yula oldu. Rausch ile şans
bulmaya başlayan efsane, sarı-lacivertli tribünler tarafından da
sevilmişti. Topla o kadar hızlıydı ki, arkasında koşan defans
oyuncuları ağır çekimde koşuyormuş gibi görünüyordu. Ayrıca
ara paslarını çok iyi seziyor ve kaleciyle karşı karşıya kaldığı
zaman da afili plaselerinden birini gönderiyordu ağlara. Son-
raki sezon, Selçuk Yula 1.Lig’deki ilk gol krallığına ulaştı.

1982-83 sezonunda Fenerbahçe teknik direktörlüğe
Branko Stankovic’i getirdi ve Selçuk kariyer zirvesine ulaştı.
19 golle ikinci kez üst üste gol kralı olan Yula, bu sefer se-
zonu kupasız da kapatmamış, Lig şampiyonluğunu ve Türkiye
Kupası sevincini yaşamıştı. Artık milli takımın da değişmez
santraforuydu. Türkiye’nin en iyi santraforu olarak gösteriliyor,
1983’te Yapı Kredi’nin en iyi sporculara verdiği ‘Altın Adam’
ödülüne aday gösteriliyordu. Artık yolu çok açıktı, küçüklüğün-
den beri hedeflediği her şeye ulaşmış; Sarı-Lacivertli tribünler
için bir ikon haline gelmişti. Oynadığı dönemde sahaların en
efendi futbolcusuydu 1983-84 sezonunda efsane kaptan Al-
parslan Eratlı’nın futbolu bırakmasıyla takımın saha içi lider-
lerinden biri haline gelen Selçuk Yula’yı kötü bir sürpriz
bekliyordu. 

MİLLİ TAKIM KAMpINDA AYAğI KIRILAN YULA KULÜp 
VE FEDERASYON ARASINDAKİ gERgİNLİğİ 
BEYEFENDİLİğİ İLE BİTİRİYORDU
Mart 1984’te milli takım kampında ayağı kırılan Selçuk’un

sakatlığıyla bütün Fenerbahçe ayağa kalkıyordu. Taraftarlar
bu sakatlığa olan üzüntülerini dile getirirken, kulüp ise milli
takım teknik direktörünü ve sorumluları açıklamaya davet edi-
yordu. Durumu yatıştıran, beyefendiliğiyle Selçuk Yula oldu.

Efsane oyuncu, “Olacağı varmış, oldu. Kimsenin bir suçu
yok.” diyerek olayları bitirirken, sezonun başında İlyas Tü-
fekçi’yi de sakatlığa kurban veren Fenerbahçe şampiyonluğa
elveda diyordu. 1984-85 sezonunda Stankovic ayrıldı ve ye-
rine Veselinovic geldi. Fenerbahçe son derece kudretli bir fut-
bolla şampiyonluğa ulaşırken, sakatlıklar nedeniyle sadece
18 maça çıkabilen Selçuk, 10 gol atarak İlyas’tan sonra takı-
mın en golcü ismi oluyordu. İleride İlyas-Selçuk ikilisi, son de-
rece uyumluydu. 

Bu şampiyonluğun ardından Şampiyon Kulüpler Kupası’na
katılmaya hak kazanan sarı-lacivertliler; daha ilk turdan Fransa
şampiyonu Bordeaux ile eşleşiyordu. Alain Giresse, Jean Ti-
gana ve Battiston gibi isimlere sahip olan Fransız ekibi, turun
mutlak favorisiydi. Lakin, Fenerbahçe ve Selçuk Yula’nın söy-
leyeceği bir şeyler vardı. Maça orta sahada 6 kişiyle çıkan ve
ilerde Selçuk’u tek bırakıp onun araya sarkmasıyla gol arayan
Sarı-Lacivertliler’in bu planı etkisini anında gösterdi. Maçın
henüz başında İlyas’ın ara pasına hareketlenen Selçuk, Bat-
tiston’u ekarte ederek golü attı ve Fenerbahçe’nin 3-2 kaza-
nacağı maçın ilk fitilini yaktı. Selçuk Yula, Fenerbahçe
formasıyla Bordeaux’yu elemesine rağmen ligde şampiyon-
luğa ulaşamıyordu Sarı-Lacivertliler.
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Bu dönemde kulüpte ekonomik sıkıntılar da baş göster-
meye başlamıştı. Selçuk’a Almanya’dan teklif vardı. Kulüp,
Selçuk’u satmak istese de taraftar baskısından çekiniyor, Sel-
çuk da hiçbir yere gitmeyeceğini söylüyordu. Yula, daha sonra
o sıkıntılı günleri şöyle anlatmıştı: ‘Ben gitmek istemiyorum
dedim, yönetim bana kulübün para sıkıntısı olduğunu söy-
ledi. Ben hüngür hüngür ağlıyorum, gitmek istemiyorum
diyorum. Neyse, sonra olmadı ve gitmek zorunda kaldık.’
Fenerbahçe’de taraftarın sevgilisi olan Selçuk, Almanya’da ya-
pamadı. Önce hocası hazır olmadığını söyleyerek onu kad-
roya almadı, daha sonra da şans bulamadı. Bundesliga’da
sadece 11 maça çıktı ve 2 gol attı. Kabus gibi bir yıldan sonra
artık Türkiye’ye dönme zamanı gelmişti. Kendisi Fenerbah-
çe’ye gitmek istese de kulüp onu almadı. O da Sarıyer’e gitti.
Bunu öğrenen Fenerbahçe taraftarı Dereağzı’nı bastı, kulübü
protesto etti ve Selçuk’u istiyoruz diye bağırdı maçlarda ama
nafile. Yula bu süreci, “Fenerbahçe’ye çok gelmek istedim
ama beni almadılar. Beni isteyen Sarıyer vardı, eski takım
arkadaşlarımı orada görünce ben de Sarıyer’e gittim” şek-
linde anlatmıştı. 

Selçuk Yula, kurt bir forvet olarak Sarıyer’de son derece
başarılı dört sezon geçirdi. İstanbul büyüklerine İstanbul’un bir
ilçesi olarak kafa tutan Sarıyer’in en faydalı oyuncularından bi-
riydi. Eski kaptanı Cem Pamiroğlu, eski takım arkadaşı Yaşar
Duran ve Erdal Keser ile birlikte sürekli zirveye oynadılar. Sa-
rıyer ile sözleşmesi bittiğinde futbolu bırakmayı düşünüyordu.
İki kere ayağı kırılmıştı ve sürekli sakatlık geçirmişti. Yorul-

muştu artık. Ama Galatasaray başkanı Alp Yalman, Selçuk’u
ikna etti. ‘Sen bu sözleşmeyi Fenerbahçeli Selçuk olarak
imzalıyorsun, elin titremesin.’ Bir senelik sözleşme imzala-
yan Selçuk, Galatasaray formasıyla sadece 4 maça çıktı ve 1
gol atabildi. Görevini tamamlamış ve yorulmuştu. Artık futbolu
bırakma vaktiydi. Futbolu bıraktıktan hemen sonra spor yazar-
lığına başlayan Yula, zaman zaman objektif olmadığı gerek-
çesiyle eleştirilse de kimsenin kalbini kırmadı, saygısızlık
etmedi. Hep beyefendiliğiyle anıldı. Bundan 9 sene önce, 6
Ağustos 2013’te ise kalp krizinin ardından aramızdan ayrıldı.
Gerçek bir Fenerbahçe ikonu olduğuna kanıt, cenazesiydi. Ce-
nazeye onbinlerce Fenerbahçeli, atkı ve formalarıyla katıldı.
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Başkan Ali Koç’un ‘Bu sezon şam-
piyon olmak zorundayız’ sözleri

kulaklarda… 
Aynı şekilde ‘Maksimum 4-5

transfer yapacağız’ ifadesi de…
Transfer konusunda yine 11-12

gibi isme ulaşılacağı ortada…
Dolayısıyla ortaya yeniden bir

takım çıkacağı herkesçe malum!
Bu arada dışarıya bir transfer

çok dikkat çekici, o da Kim!
Kim kimdir? Kim Fenerbahçe’nin

geçen sezon en önemli mevkiisi olan savunmadaki yıldız
ismi…

Kim’in Napoli’ye transferi ile gelen para kuşkusuz çok
büyük kazanç…

Peki Cumhuriyet’in 100. yılında, şampiyonluk bu kadar
önemliyken Kim’in transferine nasıl bakmak lazım…

Önemli soru bu olsa gerek…
Elbette gelen parayla çok daha ekonomik bir transfer

söz konusu. Ancak Kim - Szalai ikilisi Fenerbahçe’de tar-
tışmasız en önemli ikili…

Hatta bu noktada ‘Kim olsaydı Dinamo Kiev
maçları farklı olur muydu’ diye düşünmek bile söz
konusu…

Daha uzun vadede Kim kalsaydı Fenerbah-
çe’nin savunma problemi azalmaz mıydı diye de dü-
şünülebilir…

Kuşkusuz Fenerbahçe 1 oyuncuya en-
deksli bir takım değil… Ama Ali Koç gibi bir
marka başkanken oturmuş sistemleri, Cum-
huriyet’in 100. yılında değiştirmek ne kadar
doğru, tartışmaya açık… 

Fenerbahçe sezona vaktinde gözüken
hamlelerle başlamışken Dinamo Kiev’e ele-
nişle, dolayısıyla Şampiyonlar Ligi’ne vedayla
homurtular başladı…

Doğrudur, yanlıştır… Zaman gösterecek…
Ancak oturmuş düzenleri bozmak eleştiri ko-

nusu…

Yıldız golcü transferinde geç ka-
lınışla da…

Fenerbahçe transferde orta sa-
haya oyuncu yığarken, transfer po-
litikası gösteriyor ki, geçen sezon
çıkış yakalayan takımda gözden çı-
karılan oyuncu sayısı da oldukça
fazla…

Sonuçta hep aynı noktaya gelini-
yor…

Her yıl yenilenen takım… Sürekli
aynı mevkilerde (sol bek, sağ bek ve

golcü) duyulan eksiklik…
Devşirme isimlerle eksikler giderilmeye çalışılıyor ama

nereye kadar… Bunca yıldır olmadı, olma ihtimali meçhul!
Dinamo Kiev karşısında Arda’dan yararlanamayan bir

teknik direktör profili söz konusu! 
Arda belki bir kurtarıcı değil ama ciddi bir koz!
Sonuç olarak…
Evet, marka Başkan Ali Koç sözleriyle camiayı ayağa

kaldırıyor ama maddi - manevi her şeyini ortaya koyan
camia sonuçsal başarı istiyor! Sanal ortamlarda des-

tek verenlerin propagandası artık
yeterli olacak gibi değil…

Gerçekçi olmak şart!
Bir de sanal medyaya dikkat

etmek lazım! Hani o silahşör denilen-
lere… 

Herkes bulunduğu yere yakın
konuşurken bu kesim objektifliği
kenara atmış durumda…

Oysa Fenerbahçe’nin ihtiyacı
‘Her şey çok güzel olacak’ ve

‘Asla düzelmez’ diyenler değil…
İhtiyaç objektif zihinler…
Durumu tartan, tavrını gösteren ve zamanında

müdahaleden yana olanlar…
Ve İsmail Kartal’ın gösterdiği gibi… Sabırla is-

tikrardan yana olanlar…

n savunmadaki yıldız
a

golcü) duyulan eksiklik
Devşirme isimlerle

d ki ld l ü) d l

Deniz
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Fenerbahçe’nin 
ihtiyacı ne?..
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Türkiye Arena Uzun Kulvar Küçükler
Bireysel Yüzme Şampiyonası 22-24

Temmuz tarihlerinde Sivas’ta yapıldı.
Sivas Olimpik Yüzme Havuzu’nda ya-
pılan yarışlarda yüzücülerimiz 6 Türkiye
rekoru kırdı.Demir Özdemir, 100m ser-
best 52:68, 50m serbest 00:23:93, 50m
sırtüstü 00:27:59 ve 00:27:30 derecele-

riyle 14 yaş kategorisinde 4 yeni Tür-
kiye rekoru kırdı. Ömer Şaydak, Demir
Özdemir, Yusuf Kuşçu ve Ahmet Efe
Başelma’ndan oluşan bayrak takımı-
mızda, 4x50m karışıkta 1:52:84 ve
4x50m serbestte 01:41:93 derecelerle
14 yaş kategorisinde 2 Türkiye rekoru
kırdı.

Yüzücülerimizden 6 Türkiye rekoru
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yeni Fenerbahçe!..

F ener bahçe de geçtiğimiz se-
zonlar da olduğu gibi transfer-
ler bitmiyor. Gidenler gelenler,

bir hareketliliktir devam ediyor. Fe-
nerbahçe taraftarı da bu çalışma-
lar ışığında şampiyonluğa hazır
olduğunu stadı doldurarak göste-
riyor.

Yapılan hazırlık maçlarında
olsun, şampiyonlar kupası maçla-
rında olsun ideal 11 hazır değil. Bu
arada Jesus burada suçlanacak
en son kişidir. Öncelerinde de aynı
sıkıntılar yaşanmıştı. Süper lig de ilk hafta maçı Ümrani-
yespor ile oynanacak. Bu ligde oynanacak maçların telafisi
her zaman vardır, Avrupa maçlarında
durum böyle değildir.

Geçtiğimiz sezon bittiğinde neredeyse
kadrosu hazır olan bir takım vardı. Sarı la-
civertliler İsmail Kartal ile sezonun ikinci
devresinde üst üste gelen galibiyetlerle ligi
ikinci bitirip Şampiyonlar Ligi vizesini al-
mıştı.

Mayıs ayında yapılan açıklamalarda 4-
5 transferle yeni sezona başlanacağı be-
lirtilmişti. O takımın bence net bir golcü
eksikliği vardı. Geldiğimiz noktada şuan
takıma 11 oyuncu transfer edildi ve hala
golcü eksik. Transfer politikasında bir yan-
lışlık var. Yeni bir takım kuruldu. Yeni bir
hoca takımın başına getirildi. Hazırlık

maçlarda ve Kiev eşleşmesinde
takımın daha zamana ihtiyacı ol-
duğu çok belliydi.

Transferleri incelersek kanat
oyuncuları olarak Bruma ve Emre
Mor'un transfer edildiğini görüyo-
ruz. Kadroda orta saha oyuncula-
rının fazla olmasına rağmen orta
sahaya da transferler yapıldı. Wil-
lian Arao ve Lincoln orta sahaya
yapılmış transferler olarak söyle-
yebiliriz. Hücum hattına ise Tiago

Çukur, Joshua King ve Joao Pedro
transferleri yapıldı. Savunmanın önemli ismi Kim Min
Jae'nin Napoli'ye transferinden sonra ise defans hattına

Gustavo Henrique ve Luan Peres transfer
edildi. Sol bek rotasyonu için Ezgjan Ali-
oski, kaleye ise İrfan Can Eğribayat isimleri
transfer edildi.

Yeni kurulan bu takımın da Kiev'e elen-
mesi pek sürpriz olmadı. Çünkü rakip takım
4 senedir beraber oynuyordu. Futbolda is-
tikrar çok önemlidir. Oturmuş ve sistemli bir
takım her zaman çok tehlikelidir. Lucescu
yönetimindeki Kiev'de biz bunu yaşadık.
Şampiyonlar Ligi'ne gidilmesi çok önem-
liydi. 

Bundan sonra Avrupa Ligi'nde müca-
dele edecek Fenerbahçe'ye başarılar dili-
yorum.

Bu sezon itibariyle enerbahçe Beko’nun başantrenörü
olarak görev yapacak Dimitris Itoudis, EuroLeague
Koçlar Birliği Başkanı seçildi.

Daha önce Fenerbahçe basketboluna adını altın harf-
lerle yazdıran Zeljko Obradovic tarafından yürütülen bu
prestijli görevin yeni döneminde başarılı çalıştırıcımız Dimit-
ris Itoudis yer alacak.

Deneyimli çalıştırıcı, yeni göreviyle ilgili şöyle konuştu
“Meslektaşlarımın beni başkan olarak seçmelerinden

ötürü onur duyuyorum ve bu pozisyonun gerektirdiklerini
çok iyi anlıyorum. Çalışmaları için hem Zeljko Obradovic'e
hem de Pablo Laso'ya teşekkür ediyor; herkese, vizyonu-
muzun sporun her düzeyde birleştirilmesi olacağına dair söz
veriyorum. Ayrıca dünyanın dört bir yanındaki tüm koçları,
EuroLeague Koçlar Birliği’ne üye olarak katılmaya ve dü-

zenleyeceğimiz EuroLea-
gue Koçlar Birliği Akademi-
sinin yanı sıra, mevcut ve
gelecekteki koçları eğitmek
için yapacağımız diğer tüm
faaliyetlere iştirak etmeye
çağırıyorum.” sözleriyle ak-
tardı.
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k hafta maçı Ümrani-
k l l fi i

transferleri yapıldı. S
J ' i N li'

Atila
BARTIN

Başantrenörümüz Dimitris Itoudis, 
EuroLeague Koçlar Birliği Başkanı oldu

yeyey ceğimimi izizi Euroror Lea-
KoKoK çlalal r Biriri lrlr ilil ğiği i Akakak deded mi-

yayay nı sırarar , mevcvcv ut vevev
ektetet kikik kokok çlalal rırır eğitmtmt ek
apacağımız didid ğiği er tüm

yeyey tltlt ererer işişi titit riri arar k etmtmt eyeyey
ıyoyoy rurur m.” sözleriyle ak-

Itoudis,
kanı oldu
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KADROSU OTURMUŞ BİR FENERBAHÇE 
YARATMA MECBURİYETİ!
Fenerbahçe, ben bu satırları kaleme

aldığımda, oynadığı ilk resmi maçlarda
Şampiyonlar Ligi’nden elenmiş, Avrupa
Ligi’ne katılabilmek için de Çek rakibi Slo-
vacko’yu 3-0 yenerek önemli bir şans
elde etmişti. Yani bu satırlar sezonun as-
lında henüz başında kaleme alınıyorlar.
Aslında biliyoruz ki en önemli satırlar,
mayıs ayında sezon kapanırken yaza-
caklarımız… Daha koca bir 10 ay var…
Kim bilir ne inişli çıkışlı engebeli araziler-
den ve tünellerden, ne vadilerden, ne gü-
neşli manzaralardan geçeceğiz yine  bu
yolculukta..

Bir tek şey kesin: Bu satırları yazan
ben ve %98 ihtimalle bu satırları okuyan
sizler, Fenerbahçe yönetimi, taraftar
grupları, herkes bir tek şey istiyor: takı-
mın başarısını ve o mayıs ayında yazıla-
cak sayfaların efsanevi bir yılı
aktarmasını. Bundan hiçbirimizin şüphesi
yok. Oluşan sorular veya tereddütler hep
oraya varmak için hangi hamlelerin yapıl-
ması gerektiği üzerine. İşte o konuda ka-
falar çok karışık olabiliyor, veya çok
sayıda farklı düşünce öne sürülebiliyor…

JORGE JESUS 
NEDEN BAŞTAN HEDEF KÜÇÜLTTÜ?
Hedef belli ama o konuda da farklı

sesler çıktığını hatırlatırsam bana kızma-
yın: mesela ben Fenerbahçe’nin ve özel-
likle Ali Koç Fenerbahçesinin Avrupa’da
başarılı olmasını bekleyenlerdenim. Baş-
kan da Fenerbahçe adına büyük düşün-
celerden ve kapsamlı bir vizyondan söz
ediyor. Ancak Jorge Jesus maalesef aynı
telden çalmıyor bu düşünceyle: kendisi
Slovacko maçından önce Türk takımları-
nın Şampiyonlar Ligi veya Avrupa Ligi’ni

kazanmak gibi gerçekçi hedefleri olama-
yacağını ve Türkiye Ligi’ni kazanmak is-
tediklerini söyledi basına. İtiraf edeyim
çok şaşırdım!

Hedef belli ama o konuda da farklı gö-
rüşler dolaşıyor… Mesela Jorge Jesus,
açıkça şunları söyledi: “Türk futbolunun
bugünkü konumunda hiçbir takımın Şam-
piyonlar Ligi ve Avrupa Ligi şampiyonlu-
ğunu kovalayacak bir durumu yok, bizim
hedefimiz Türkiye Ligi şampiyonluğu”.
Mesela ben buna çok şaşırdım. Fener-
bahçe Şampiyonlar Ligi çeyrek finali oy-
namış, 20 dakika farkla Avrupa Ligi
finalini kaçırmış, büyük bir maziden gelen
bütün Avrupa’nın tanıdığı bir kulüp. Baş-
kan Koç’un da bu iddialardan vazgeçece-
ğine beni kimse inandıramaz. Sonuçta bu
başarı bu yıl gelir veya gelmez bu ayrı bir
olay. Ama hedefler arasından bunu çıkar-
manın bir anlamı yok. Zaten yönetim yal-
nız bir Türkiye Ligi başarısı isteseydi,
herkes biliyor ki geçen yılın takımı ve ho-
cası bunu bu yıl büyük ihtimalle zaten çok
rahat yaşama geçirebilecekti. Yönetim,
büyük tecrübeye sahip yeni bir hoca ve
10 oyuncu transfer ediyorsa, demek ki
daha yüksek hedefler koymuş kendine;
en azından ben öyle düşünüyorum. Baş-
kan Ali Koç’un da konuya böyle baktığın-
dan şüphem yok.

KİEV’E NEDEN ELENDİK?
Lig başlamadan Avrupa Kupası maç-

larımıza bir göz atarsak İstanbul’da üst
üste oynadığımız birbirinden çok farklı bir
görüntü çizen Dinamo Kyiv ve Slovacko
maçlarımızı görüyoruz. 

Önce hiç beklemediğimiz şekilde ilk
maç deplasmanda berabere bitmesine
rağmen Kiev’e elendik. Evet dünyanın
sonu gelmedi. Şampiyonlar Ligi’ne gire-
medik. Belki UEFA ligi bize daha hayırlı
gelecek, kim bilir.  Ama bakın Kiev maçını

nasıl kaybettik:
Göz göre geldi biraz bu kaza. Halbuki

Şampiyonlar Ligi çok önemliydi bizim için.
Geçen sene sonunda defalarca anlattım.
“Hazır bir takımımız var. Hazır takımla oy-
namamız lazım bu elemeleri” dedim.
Geçen yıl zor da olsa ikinci yarının şam-
piyonu olan takımını yarattı İsmail hoca.
Muhteşem bir orta-saha kurduk. Zayc-
Crespo-M. Hakan + İrfan Can Kahve-
ci’nin Kiev maçlarında düşen formundan
söz etti herkes. Ama bir gerçek var, kimse
değinmedi: Kahveci kendi alıştığı arka-
daşlarıyla oynayamadı. Onun da perfor-
mansı bu nedenle düşmüş göründü. 

Hep ne dedik? 4 oyuncu almamız
lazım, kaleci, solbek, santrfor, stoper.
Ben bunlara bir de “bonkörlük yaparak”
hocaya seçme şansı vererek istediği
mevkiye bir ek oyuncu alma hakkı vere-
lim dedim.. Süper Fener köşemde de bu
düşünceleri kaleme aldım, sizlerle pay-
laştım. 

Ne ilginçtir, Emre Belözoğlu dönemin-
den sonra aynı şeyi söyledik. Ama 4
değil, en az 10 oyuncu aldık, ama sonra
birçoğunu attık. Sil baştan yaptık adeta.
Pereira bu yeni kadro ile başaramadı. Ar-
dından İsmail Kartal geldi, başardı. İkinci
yarının son 15 maçını büyük bir keyifle iz-
ledik. Aynı oyunculara sihirli bir dokunuş
ile takım ruhu gelmişti. Ardından yönetim
büyük tereddüt yaşadı bu sezonun ba-
şında: Jesus -Kartal arasında anlaşılan
karar gitti geldi…

İşte o noktada bir hatırlatma yapaca-
ğım. Şahidim ise beraber program yaptı-
ğım Alp Eralp, bizi izleyen milyonlar ve siz
okurlarım. 

Dedim ki “Şampiyonlar Ligi bizim için
çok önemli, 2-3 ay sonra oturacak yeni
bir takımla başlayamayız, kimse bana
kalkıp eğlendik çok henüz daha oturmadı
demesin”.. Kalemiz sağlamdı, bir tek iyi
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bir yedeği bulmak lazımdı. Defans otur-
muştu. Orta sahaya duyduğumuz güven
paha biçilmezdi. S. Dursun faktörü ilginç
bir gerçekliğe sahipti. Yani hırsı, çalışkan-
lığı, fiziği ile belki diğer bazı teknik eksik-
liklerini ikinci plana attıran bir pozitif
enerjili dinamo… 

Bunlar teoriydi… sonra sıra pratiğe
geldi. Şampiyonlar ligi geldi çattı. 

Orta saha kurgumuz sahada yoktu.
M.Hakan sakattı, diğer ikisi yedekti. Ser-
dar Dursun da yedekti ve başka santrfor
alınmamıştı. Maçın başlarında sayılma-
yan golümüzde aslında tam önümde po-
zisyon oluştu; kesinlikle bir faul yoktu ve
ortada iptal edilen buz gibi bir gol vardı!
Defans oyuncusu ikili mücadelede denge-
sini kaybetti. Bunu not ederek ilerleyelim.
Sonra yediğimiz gol geldi 2. yarıyla bera-
ber. Valencia kazandırdığı Penaltıyı ho-
vardaca aceleyle harcadı. O anda yine
gözlerimiz Serdar Dursun’u aradı. Bu Va-
lencia’nın kaçırdığı kaçıncı penaltıydı?
Golcü yokluğunda ısrarla turu yakala-
maya çalışan Szalai, üçüncü deneme-
sinde harika bir şekilde kafa golünü attı. 

Uzatmalarda beraber işi penaltılara
bırakmak istemeyen ve on kişi kalan raki-
binin üzerine giden bir Kiev vardı. Dayan-
mak lazımdı penaltılara kadar. Kiev fazla
geldi üzerimize… Özellikle son 10 dk
iyice bunaldığımızı hissettim. Beklerimiz
yerinde değildi. Bizim sağımızdan geldi
rahat rahat Kiev’in sol kanadı. Golü de
sağ kanatları atarken, solbekimiz de ye-
rinde değildi. Karaiev müthiş vurdu dar
açıdan. Tebrik etmek lazım eski oyuncu-
muzu..  

Bizi Rus ruleti değil, maalesef füze gibi
köşeyi bulan bir şut bitirdi… Penaltılara
ulaşamadan elendik böylece…

Mağlubiyetin kilit noktası orta sahaydı.
Bizi Şampiyonlar Ligine taşıyan o müthiş
üçlü… Kiev’e karşı yok sayıldılar. Maçı bi-
tirecek gol tabancamız yoktu. Kazanma-
mız gereken bu maçı değiştirebilecek tek
silahımız vardı. Zayc. Geçen yıl ligde 9
kilit gol atan, orta sahanın gizli infaz şefi,
Çilingiri, Miha Zayc. Ama biz o silahımızı
da kullanmadık. Ceza sahasının 3-5
metre içi veya dışından, her açıdan harika
goller atan tentenimiz kenardan izledi sa-
bırla ama onu kullanmamayı seçtik. J.
King’i 2 maçta da ilk 11’de neden sahaya
sürdüğümüzü ben pek anlamadım…
Keza İsmail’in tecrübesizliği bizi 10 kişi bı-
rakan ana faktördü. Onu sahadan 2. Ya-
rıda herkesin dediği gibi kızarmadan
çıkarmalıydık. 

SLOVAKO GALİBİYETİ YARA SARDIRDI
Avrupa Ligi bileti için uğraşırken, rakip

yine eski bir futbolcumuzu, Çok iyi hatıra-
larımız olan Kadlec’i ilk 11’inde barındıran

Çek Slovacko oldu. O maçta, ihayet ken-
disine forma verilen Zajc, maç başlar baş-
lamaz gözlerimizin pasını aldı, harika
çalımlarla attığı nefis sol şut direğin dibin-
den çıktı. Onunla maçın kalitesi kendiliğin-
den yükselmişti. Ayrıca ilk maç En kötü
şekilde kendisine verilen 20 dakikayı de-
ğerlendiremeyen Emre Mor, ortaya koy-
duğu gösterişli ve enerji dolu futbolu
harika bir plaseyle golle süsledi. Ardından
Her iki yarıda birer muhteşem vuruşla Lin-
coln’ün Şapka çıkarılacak gollerine geldi
sıra… Ne kadar özlemişiz bu kaliteyi!
Haksızlık yapmayalım, geçen sene İrfan
Can da benzer goller atmadı değil… Bu
rekabet lehimize kullanılabilirse ne ala! Ar-
dından ikinci yarının ortasında Cres-
po’nun sahaya girmesi ne kadar doğru bir
kararsa, Zajc’ın onunla beraber oyunda
olmamasını bir o kadar sorguladım. Daha
Joao Pedro’yu izlemedik, ondan da belki
“Lincolnvari” goller beklemeye hakkımız
var gibi, ne dersiniz?

Evet bu maçı kolay kazandık ve pla-
yoff turu‘nun kapısını araladık ama açık
konuşalım bu rakip, Avrupa’da ikinci veya
üçüncü sınıf bir takımdı.

LİG VE AVRUPA BİZİ BEKLERKEN NASIL 
BİR TAKIM ARAMAMIZ LAZIM?
Peki şimdi ne olacak? Umuyorum artık

bu turun ardından playoff turunda da
Rapid Wien’i geçip gruplara kalalım istiyo-
ruz.  Ama son bir ikaz da yapmadan ede-
miyorum. Lütfen artık bir baba santrfor
dışında hiçbir transfer yapmayalım.  Kad-
rolar kazanmıyor. Takımlar kazanı-
yor. Oturmuş takım kazanır.
Birbirinin ne yapacağını bilen.
Abartılı transferlerle şampiyon
olunmaz. Kargaşa, tereddüt,
oturmamışlık gelir. Transfer şam-
piyonluğu değil aradığımız. Şu
ana kadar yaşadığımız
kadro genişlemesinin
de as oyun-
cularımızın
e l e n m e -
sine yol aç-
m a m a s ı
lazım. Örnek:
Zajc, kadroda biraz
gösterip satmak için mi
oynatıldı, yoksa sırası
geldiği için mi? İnşallah boş
yere evhamlanıyorum…

Takıma monte edilmek is-
tenen yeni transferlerimizin gi-
rişi yavaş yavaş gerçekleşmeli.
Esas orta sahamızın hakları
geri verilmeli. M. Hakan. + Zajc
+ Crespo. Bu üçlü elmas ger-
danlığı ve üstlerinde bir İ.C.
Kahveci pırlantası kullanma

hakkımız, bu takımın en büyük gücü. Je-
sus’un onları bir arada oynarlarken gör-
mesini isterim. Çünkü orta saha bir
takımın kalbidir. Oğlum Suphi’nin deyi-
miyle geçen yıl onlarla harika bir senfoni
çalıyorken, şimdi sürekli bir deneysel Jazz
aranmamalı. Yeni büyük bir forvet ya da
santrfor, kendini kabul ettirip, takıma yer-
leşene kadar S. Dursun veya onunla be-
raber bir başkası çift santrfor oynamalı. J.
Pedro bakalım forvetin hangi bölgesine
monte edilecek?

62 YILDIR BU TAKIMI İZLİYORUM: 
ÖNERİM...
Belki 2-3 ay sonra yeni dizilişle  en

güzel oyunları bize oynatacak Jesus. Ama
Şampiyonlar Ligi elemesi, bu deneysellik-
lerin zamanlaması olmamalıydı. O kadar
belliydi ki bu hatanın gelişi! Dua edelim ki
yaramızı Slovako maçıyla hızlı sardık.

Ben bildiğiniz gibi bir futbol hocası
değil, yazar ve ressamım. Futbolu ise ana
sporum tenise paralel olarak hala oynu-
yorum. Ama hepsinden önemlisi 62 yıldır
aralıksız Fenerbahçe’yi takip ediyorum.
Lefter’i de, Can’ı da, Ogün’ü de, Cemil’i
de, Oğuz’u da, Alex’i de yıllardır seyrettim.
Abdullah Gegiç’in, Molnar’ın, Didi’nin, Ve-
selinoviç’in, Parreira’nın, Denizli’nin, Ya-
nal’ın şampiyon takımlarının hepsini
izlemiş taraftar, doğruyu söyleyelim, pek
kolay bulunmuyor.  Benim mütevazi ana-
lizim bu. Umarım doğru yollar seçilir, muh-
teşem formülleri Jesus bulur ve bu taraftar

artık nihayet Büyük kupalarla hak et-
tiği mutluluğa kavuşur. Bununda

formülü, ısrarla tekrarlıyorum,
sonsuz transferlerden değil,
tersine kadrosu ezberlenen
oturmuş bir takımdan geçer.
Bir başarılı takımın çok az
takviye ile 4-5 yıl üst üste

oynaması ise, efsan-
evi başarılara yol
açar. Yap-sil-boz-
yeniden başla ritmi
ise kaos ve piş-
manlık getirir.
Benden naçi-

zane hatırlat-
ması…
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içbir transfer yapmayalım. Kad-
anmıyor. TaTaT kımlar kazanı-
urmuş takım kazanır.

ne yapacağını bilen.
transferlerle şampiyon
. Kargaşa, tereddüt,
ışlık gelir. Transfer şam-
u değil aradığımız. Şu
dar yaşadığımız
nişlemesinin
yun-
zın
e -
aç-

s ı
Örnek:

droda biraz
satmak için mi
, yoksa sırası
n mi? İnşallah boş
amlanıyorum…
a monte edilmek is-

ni transferlerimizin gi-
ş yavaş gerçekleşmeli.
ta sahamızın hakları
meli. M. Hakan. + Zajc
o. Bu üçlü elmas ger-
ve üstlerinde bir İ.C.

pırlantası kullanma

teşem formülleri Jesus bulur ve bu taraftar
artık nihayet Büyük kupalarla hak et-

tiği mutluluğa kavuşur. Bununda
formülü, ısrarla tekrarlıyorum,

sonsuz transferlerden değil,
tersine kadrosu ezberlenen
oturmuş bir takımdan geçer.
Bir başarılı takımın çok az
takviye ile 4-5 yıl üst üste

oynaması ise, efsan-
evi başarılara yol
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19.07
Bodrum Fenerbahçeliler Derneği 19.07 Dünya Fener-

bahçeliler gününü, Bodrum Marina Yat Club’ta büyük
bir gurur ve mutlulukla kutladı. 

Geceye katılan Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras,
Bodrum Ticaret Odası Başkanı Mahmut Kocadon, Bo-
drum Deniz Ticaret Odası Başkanı Orhan Dinç,
Türkiye’nin diğer illerinden gelen Fenerbahçe dernek
başkanları ve tüm Fenerbahçe sevdalıları hep birlikte
Fatih Erkoç ve Garo
Mafyan orkestrası
eşliğinde eğlendiler.

Açılış konuş-
masını yapan Bo-
drum Fenerbahçe
Derneği Genel
Sekreteri Mesut Du-
rateymur,” Fener-
bahçelilik, Atatürk
ve Cumhuriyet sev-
dalarının en ince
çizgileri olduğunu
ifade etti”. Geceye
katılan Bodrum
Belediye Başkanı Sayın Ahmet Aras, tüm misafirlerin
Dünya Fenerbahçeliler gününü kutladı.

Bodrum Fenerbahçeliler Derneği yine Bodrum da
faaliyet gösteren, Bodrum Sağlık Vakfı öğrencilerinin
hazırladığı el işi seramik Fenerbahçe logosunu açık artır-
mada vakıf yararına açık arttırma ile sundu. Dernek yine
hayır işlerinde kullanılmak üzere beş adet takım imzalı for-
mayı da açık arttırma usulü ile katılımcıların beğenisine
sundu. Gecenin son konuşmasını, Bodrum Fenerbahçe
derneği başkanı ve Fenerbahçe spor kulübü balotaj kurulu
üyesi olan Mert Sayın, tüm yönetim kurulu üyelerini  sah-
neye davet ederek onlar ile birlikte “Bu yıl şampiyonluk
yılıdır, bu gece yaşanan coşku’ da bunun habercisidir,
dedikten sonra  derneğe mal olmuş “ SEN ÇOK YAŞA”
sloganı ile birlikte geceniz kutlu olsun ”dedi.

DERNEK BAŞKANI
MERT SAYIN

Mesut Sayın, Mehmet Kocadon, Mahmut
Kocadon

Bodrum Belediye Başkanı  Ahmet Aras

GENEL SEKRETER
MESUT DURATEYMUR

d
Derneği G
Sekreteri Mes
rateymur,” F
bahçelilik, A
ve Cumhuriy
dalarının e
çizgileri o
ifade etti”.
katılan
Belediye
Dünya Fe

Bodru
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hazırlad
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 Dünya Fenerbahçeliler Günü kutlu olsun.

19.07 Dünya Fenerbahçeliler Günü, KKTC Fener-
bahçeliler Derneğimiz tarafından görkemli bir balo
ile kutlandı. Dernek yönetimi tarafından düzenle-

nen baloya; Fenerbahçe Beko Basketbol Takımımızdan
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyemiz Sertaç Komsuoğlu,
Ekonomi ve Enerji Bakanı Olgun Amcaoğlu, Fenerbahçe
Beko Basketbol Takımımızın oyuncularından Şehmus
Hazer, Fenerbahçe Tekerlekli Sandalye Basketbol
Takımımızın oyuncularından İbrahim Yavuz, KKTC Fener-
bahçeli İş İnsanları
Derneği Başkanı Duygu
Komsuoğlu ile dernek
üyeleri ve çok sayıda
davetli katıldı.

2021-2022 sezo-
nunu şampiyonlukla
tamamlayan Fener-
bahçe Beko Basketbol
Takımımızın şampiyon-
luk kupasının da
sergilendiği bu anlamlı
gecede dernek yönetimi
tarafından düzenlenen
açık artırmayla,
Başkanımız Ali Y. Koç’un
imzası bulunan forma,
Kemal Saraçoğlu Lösemili Çocuklar ve Kanserle Savaş
Vakfı’na bağışlanmak üzere Ali Başman tarafından satın
alındı. Ayrıca Başkanımız Ali Y. Koç ve Futbol A
Takımımızın oyuncularından Arda Güler tarafından imza-
lanan forma Mehmet Saydam, Futbol A Takımımızın oyun-
cularından Bright Osayi-Samuel tarafından imzalanan
forma ise Ahmet Aktunç tarafından satın alındı. 

Fenerbahçe marşları eşliğinde atkı ve bayrak
şovlarıyla devam eden gecenin sonunda havai fişek gös-
terisi yapılırken, pasta kesimiyle anlamlı gece son buldu.

Aydın Derneğimiz, 19.07 Dünya Fenerbahçeliler Günü’nü büyük
bir coşkuyla kutladı. Gece boyunca Fenerbahçe marşlarıyla
coşan taraftarlarımız, gönüllerince eğlendi.

Gecede taraftarlara seslenen Aydın Fenerbahçeliler Derneği
Başkanı Hayrettin Dincil, Aydın Fenerbahçeliler Derneği olarak kulü-
ple taraftarlarımız arasında bir köprü görevi sürdürdüklerini söyledi.
Fenerbahçe’nin sadece bir futbol takımı olmadığının, bir spor kulübü
olduğunun altını çizen Dincil, “19 Temmuz Dünya Fenerbahçeliler
Günü’nde hep bir arada olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Dünyada
Türk olmak neyse Türkiye’de Fenerbahçeli olmak odur. Gecenin
düzenlenmesine katkı sağlayan, destek veren ve katılımlarıyla bizleri
yalnız bırakmayan tüm Fenerbahçelilere gönülden teşekkür ediyo-
rum.” dedi.  Başkan Dincil’in konuşmasının ardından derneğe katkı
sağlayan üyelere teşekkür plaketi de verildi.

Adana Derneğimizin organize ettiği gecede dernek üyeleri akşam
yemeğinde bir araya gelerek Fenerbahçe marşları eşliğinde
Dünya Fenerbahçeliler Günü’nü doyasıya kutladı.

Dünya Fenerbahçeliler
Günü, Fethiye
Derneğimizin üyeleri

ve taraftarlarımızın
katılımı ile coşku
içerisinde kutlandı.
Kulübümüz eski Yönetim
Kurulu Üyesi Sevil
Zeynep Becan, Fethiye
Belediye Başkanı Alim
Karaca ve çok sayıda
davetlinin katıldığı
yemekli gece Fener-
bahçe marşları eşliğinde
geç saate kadar sürdü.

KIBRIS

.07 Dünya Fenerbahçeliler Günü, KKTC Fener-
bahçeliler Derneğimiz tarafından görkemli bir balo
ile kutlandı. Dernek yönetimi tarafından düzenle-

nen baloya; Fenerbahçe Beko Basketbol Takımımızdan
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyemiz Sertaç Komsuoğlu,
Ekonomi ve Enerji Bakanı Olgun Amcaoğlu, Fenerbahçe
Beko Basketbol Takımımızın oyuncularından Şehmus
Hazer, Fenerbahçe Tekerlekli Sandalye Basketbol
Takımımızın oyuncularından İbrahim Yavuz, KKTC Fener- Dünya Fenerbahçeliler

Günü, Fethiye
Derneğimizin üyeleri

ve taraftarlarımızın

AYDIN

Kemal Saraçoğlu Lösemili Çocuklar ve Kanserle Savaş
Vakfı’na bağışlanmak üzere Ali Başman tarafından satın
alındı. Ayrıca Başkanımız Ali Y. Koç ve Futbol A
Takımımızın oyuncularından Arda Güler tarafından imza-

bahçe marşları eşliğinde
geç saate kadar sürdü.

ADANA

13
katılımı ile coşku
içerisinde kutlandı.
Kulübümüz eski Yönetim
Kurulu Üyesi Sevil
Zeynep Becan, Fethiye
Belediye Başkanı Alim
Karaca ve çok sayıda
davetlinin katıldığı
yemekli gece Fener-

ünya Fenerbahçeliler
Günü, Fethiye
Derneğimizin üyeleri

ve taraftarlarımızın
katılımı ile coşku

yemekli gece Fener-
bahçe marşları eşliğinde

FETHİYE
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Yeni sezon başlarken çok önemli
bir sınavdan geçtik. Fenerbahçe,
UEFA Şampiyonlar Ligi 2. Ön

Eleme Turu ilk mücadelesinde Di-
namo Kiev ile karşı karşıya geldi.
Gruplara kalma mücadelesinde
büyük önem taşıyan bu karşılaşma ile
Fenerbahçe, tecrübeli teknik direktör
Jorge Jesus ve yenilenmiş kadro-
suyla ilk resmi maçına çıktı. Uzun yıl-
lar Türkiye’de de görev yapmış,
Avrupa futbolunun önemli isimlerin-
den Mircea Lucescu’nun çalıştırdığı
Dinamo Kiev ile Fenerbahçe arasın-
daki nefes kesen eşleşmenin ilk ma-
çında gol sesi çıkmadı ve iki ekip
0-0'lık beraberlikle sahadan ayrıldı.

27 Temmuz Çarşamba günü oy-
nanan rövanş maçında, uzun bir süre
sonra Kadıköy'de yaklaşık 50 bin ta-
raftarının önünde sahaya çıkan Ka-
narya, normal süresi 1-1'lik eşitlikle
geçen mücadeleden uzatma bölü-
münde yediği gol ile sahadan 2-1
mağlup ayrıldı ve Devler Ligi'ne veda
etti. Maalesef buradaki taktikte aynı
idi. Yani Mircea Lucescu rakibinizin
önce pozisyonunu bozun ve sonra
topa müdahale edin şeklindeydi. 

İlk maçta çok belirgin bir taktik
vardı ki oda Mırcea Lucescu klasiği
idi. Neydi bu taktik; faullü oynamak.
Her fırsatta adam adama markaj ya-
parken önce rakip futbolcuya fiziksel
darbelerle yanaşmak ve oyununu bo-
zarak pas yapmasını engellemek.
Bence hiç centilmen olmayan bir
oyun stili. Avrupa şampiyonlar ligine
yakışmıyor ancak maalesef hakemle-

rinde bu tarz faulleri göz ardı etme-
siyle gerçek futbol sistemlerini ortaya
koyamıyorlar. 

Bugün futbolun beşiği dediğimiz
İngiltere’de topa faul yapılarak oyna-
nırken -ki esası bu olmalı- adama
faul yapılarak, belinden tutarak çek-
mek, formasına asılmak veya itmek,
bunun adına futbol dememek lazım.
Bu haraketler maalesef oyunu çirkin-
leştiriyor. Buna karşılık bir taktik ola-
bilir mi, tabiki var. Eminim dikkat
etmişsinizdir rakibin markaj alanına
girildiğinde Dinamo’lular hemen tek
pasla topu ayaklarından çıkarıyor-
lardı. Biz ne yapıyorduk? Diripling
yapmaya çalışıp pas vermek yerine
topu kaptırıyorduk. Bu iki eksikliğimiz
olduğunu gösteriyor. Birincisi kondis-
yon yetersizliği, ikincisi topu saklama
becerisi. İkisi de birbiri ile ilintili. Bun-
larda başarılı olan sadece Osai ve
Ferdi vardı. 

Ben İsmail Kartal ve Jorge
Jesus arasında Jesus’u tercih etti-
ğimi ve sebeplerini detaylı bir şekilde
daha önceki yazılarımda yazmıştım.
Takımın oyununu çok yakından ke-
nardan takip etmesi sahadaki oyun-
cuyu motive etme anlamında çok
faydalı. Ayrıca futbolcunun da izlendi-
ğini bilmesi oyunu boşlamamasını
sağlar ki performansını sonuna kadar
zorlamasına sebep olur. Oyunu oku-
yacağı konusunda da son derece
emindim maalesef bu maça mahsus
yanıldığımı söyleyebilirim. Ama gene
de ümitsiz değilim. Oyuncu değişiklik-
leri zamanlaması doğru değildi. 

aĞUStOS 2022KaledeKi açı Süper FenerSüper Fener

KaledeKi açı 
Kitabı yazarı
KaledeKi açı 
Kitabı yazarı

Bülent
ARSLAN

Yeni sezon başlarken çok önemlieni sezon başlarken çok önemli
bir sınavdan geçtik. Fenerbahçe,bir sınavdan geçtik. Fenerbahçe,

rinde bu tarz faulleri göz ardı etme-
siyle gerçek futbol sistemlerini ortaya

SATRANÇ OYNARKEN 
GELEN MAĞLUBİYET
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Altay her iki maçta da uzun uzun
vuruşlar yaptı, sanki Valecia’yı
kontratağa kaldırmak ister gi-

biydi ancak hiç birinde başarılı ola-
madı, top olduğu gibi geri geldi.
Kontratak bir taktik gereğidir ve top
mutlaka takım arkadaşına kazandı-
rılmalıdır. Ancak o zaman bilinçli bir
atak hazırlamış olursun. Maalesef
bizde bunları inceleyen bir analiza-
tör yok. Kalecilerimize mutlaka dö-
mivole vuruşu öğretilmelidir. 

Diğer taraftan rakiple karşı kar-
şıya kaldığı pozisyonlarda iki kez
ayaklarını pergel gibi açarak önle-
meye çalıştı, önledide ama tama-
men kalecilik kurallarına aykırı bir
karşılama idi. Bunlara karşılık Di-
namo Kiew kalecisi BUSHCHAN,
Fenerbahçe karşısında iki maçta 1’i
penaltıdan olmak üzere 13 kurtarış
yaptı. Hele Joshua KING’in ayağın-
dan 67. dakikada yatarak bir top
aldı, (Üstte fotoğraflarda  görüldüğü
gibi) işte kurallara uygun olan bir
kurtarıştı.  Altayın karşı karşıya kal-
dığı pozisyonlarda pergel gibi ba-
caklarını açarak topa müdahale
etmesi, sakatlanma tehlikesinin ve
hatta topa dokunamadığı taktirde

penaltı alma ihtimalinin en yüksek
olduğu pozisyonlardır. Baletler bile
bu hareketi onun kadar güzel yapa-
mıyor. Yaşının genç oluşu çok
büyük avantaj olmasına rağmen iyi
bir kaleci antrenörü tarafından çalış-
tırılmadığı da büyük bir dezavantaj
ve şansızlıktır. Bu genç yaşında
dünya çapında kaleci olacakken
hem kendine ve hemde takımına
büyük zarar veriyor ve maalesef
hiçbir televizyonda bu konu ile ilgili
hiç bir yorum yapılmıyor, bu da
bizim kaleciliği bilmediğimizi göste-
riyor.
Yediğimiz gollerdeki yan top
zafiyeti her iki golde de 
kendini göstermiştir. Birde
daima geriye yatarak toplara
müdahale etmesidir ki, nitekim
aynı benzer golü Trabzon 
maçında da yemiş kale 
çizgisini geçen topu dışarıya
itmeye çalışmıştır. Kaledeki
açı kitabımızda öne doğru
hamle yaparak nasıl 
müdahale edileceği açık 
bir şekilde anlatılmıştır.

GENE KALECİMİZİN 
ZAFİYETLERİ ÖN PLANA ÇIKTI 

Bushchan, Jos-
hua KING’in ayağından

kurallara uygun olan bir kurta-
rışla,  yatarak bir topu aldı.

Altay’ın karşı karşıya kaldığı pozis-
yonlarda bacaklarını açarak topa

müdahale etmesi, sakatlanma tehli-
kesinin ve hatta topa dokunama-

dığı taktirde penaltı alma
ihtimalinin en yüksek olduğu

pozisyonlardır.
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Aylardır tartışma sürüyor. Hiçbir

yetkili çıkıp da bir açıklama yap-
mıyor. 

“Geçmişini iyi bil ki geleceğe
sağlam basasın” demiş Mevlana 

Spor Teşkilatını yöneten-
ler öyle bir vurdumduy-
mazlık içindeler ki;
İslam Oyunları-
nın 1.cisinin
1980 yılında
İzmir’de ya-
pıldığını yok
saymışlar. 

Mevcu t
yönetim  İs-
lami Daya-
n ı ş m a
Oyunlarının
5.cisi  09-18
Ağustos tarihle-
rinde Konya'da
düzenlenecek diye
ilan etti ve hazırlıkları da
tamamladı. Konya 2021 Genel
Koordinatörlüğü görevini yürüten
Gençlik ve Spor Bakan Yardımcısı
Prof. Dr. Halis Yunus Ersöz, 5. İs-
lami Dayanışma Oyunları'na; İslami
Dayanışma Spor Federasyonu
(ISSF) ve İslam Teşkilatı İşbirliği'ne
üye 56 ülkeden 11 bin 932 müra-
caat aldıklarını kaydetti. 

Buraya kadar bir sıkıntı yok
katılım çok üst seviyede tesisler
muhteşem bizlerde katılacak olan

tüm sporcularımıza  başarılar diliyo-
ruz. İyi de neden uyarıları dikkate
almayıp 1980 yılında İzmir’de yapı-
lan Şşampiyonayı yok sayarlar.
Neden ilk İslami oyunların 2005 yı-

lında Suudi Arabistan'ın
Cidde kentinde düzen-

lendiğini  yazar söy-
lerler.

1980 yılında
İzmir'de yapı-
lan İslami
dayanışma
o y u n l a r ı
neden ka-
y ı t l a r d a
yok. Hangi
iş bilmez

sözde yönetici bu şampiyonayı ka-
yıtlardan çıkarmış. Elde bulunan
görseller, madalyalar, hatıra pulları
ve bir çok yazı mevcutken bu hata
niye.

Bu şampiyonayı unutulmaz
yapan özelliklerinden biri de 80 ihti-
lalinden 10 gün sonra yapılması
yani ihtilalden sonra  ilk Uluslararası
Spor Organizasyonu olması, acaba
yok sayılması bu yüzden midir? 

Türkiye'nin birinciliğiyle sonuçla-
nan  bu oyunlarda alınan 62 Altın,
33 Gümüş,18 Bronz Madalya yok
mu sayılacak? 

Madalya kazanan 113 kişinin
emeği alın teri  ne olacak, bugün to-
runlarına bu başarılarını anlatan

Aylardır tartışma sürüyor. Hiçbir
yetkili çıkıp da bir açıklama yap-
mıyor.

tüm sporcularımıza başarılar diliyo-
ruz. İyi de neden uyarıları dikkate
almayıp 1980 yılında İzmir’de yapı-

sözde yönetici bu şampiyonayı ka-
yıtlardan çıkarmış. Elde bulunan
görseller, madalyalar, hatıra pulları

KAÇINCI 
İSLAM OYUNLARI?

Harun
ATA
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sporcularımıza yalancı gözüyle mi
bakılacak?

O şampiyonada görev yapanlar,
seyredenler sporcularımızın başarı-
larını alkışlayanlar bu başarıları gör-
mezden mi gelsinler.

Sporcu dostu Sayın Cumhurbaş-
kanımız, Spor Teşkilatının arşivinde
birkaç sorumsuzun iş bilmezliğin-
den  görülmeyen 1980 İzmir 1.
İslam Oyunları’nın kayıtlarda yer
alması talimatını veriniz ki emekler
boşa gitmesin.

O şampiyonada 113 sporcumu-
zun akıttığı teri, verdiği emeği, siz
görmezden gelmeyin ve kazanılan
113 madalyanın sahiplerini külli-
yede ağırlayın biraz da olsa gönül-
lerini alın vereceğiniz talimatla
1980 yılında İzmir de yapılan Şam-
piyonayı 1. İslam Oyunları,  09-18
Ağustos 2022 tarihlerinde Konya'da
düzenlenecek olan İslam Oyunlarını
ise  6’ncı İslami Dayanışma Oyun-
ları olarak tescil ettirilmesini sağla-
yınız.

1
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FENERBAHÇE GÖNÜLLÜLER DERNEĞİ GENEL KURUL YAPTI

Gönüllüler Derneği üyeleri Uğur Dündar’ı ağırladı

Derneğin kuruluşundan bu yana çeşitli görevlerde bulunmuş olan
dernek başkanı Metin Doğan, yapılan  genel kurul ile  aday ol-

mayarak bayrağı yeni başkan Emrah Tünay’a devretti. 
Yapılan kongre sonrasında, dernek tarafından Metin Doğan’a

hizmet plaketleri takdim edildi. 
Dernek başkanlığına seçilen Emrah Tünay,  Denizli Fener-

bahçe şube başkanlığı görevinde bulundu. Denizli de tarım
sanayii ile ilgili iş adamı evli ve 2 çocuk babası. 

Fenerbahçe Gönüllüler derneği genel kurulunda
yeni seçilen yönetim kurulu şu şekilde oluştu.

EMRAH TÜNAY (BAŞKAN) ASİL ÜYELER:
SUAT AÇIKBAŞ,  SAVAŞ ADALET, BELGİN YÜK-
SEL,  AYDIN YILMAZ, CANER BADUR. MEHMET
ERKAN ÇELİKER, ZÜHRE AKGÜN, UZAY GÖK-
ERMAN, ALİ EMRE BALLI, ESRA KAYA, HAYDAR
ARSLAN, BURCUHAN YILDIRAN KUROĞLU, HASAN KO-
CABAY, CENK DURUK. YEDEK ÜYELER: BİLAL PİR, YASİN
SERİNKAN, KUTADGU BAYCAN GÜZELDEREN, BETÜL ER-
DENER GÖRÜCÜ.SİNAN HACIOĞLU, SERDAR DURSUN AK,
HALE İNCEKOL, ALP KAAN ÇETİN.

Metin Doğan

Em
ra

h 
Tü

na
y

Fenerbahçe Di-
namo Kiev arasında oy-

nanan Şampiyonlar ligi ön
eleme 2. Maçını izlemeye gelen

dernek üyeleri, stat karşısında bu-
lunan Gönüller Derneği’nde buluş-

tular.Derneğe davet edilen
Fenerbahçe Yüksek Divan Kurulu

Başkanı Uğur Dündar ve
dernek yöneticileri birlikte

yemek yiyerek sohbet
ettiler.
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Bu sezon özel bir sezon.
Bu sezonu özel kılan ise
C u m h u r i y e t i m i z i n

100.yılını kutlayacak olma-
mız. İşte böyle bir sezonda
şampiyonluk en çok da
F.Bahçe’ye yakışır. Hele ki 8
sezondur şampiyonluk ya-
şamamışsan. 2023’ün man-
evi değerinin dışında
başkan Ali Koç’un yaptığı
tüm yatırımlarının karşılığını
da alma zamanıdır. Kulüp
borçları euro bazında yarıya
indirse de yaşanan ekono-
mik kriz borcu yine belli se-
viyenin altına indirmiyor.
Zaman içinde başkan, olası
bu krizleri görerek yaptığı
anlaşmalarla başarılı işlere
imza attı. Ancak taraftar ve
camia işin daha çok sportif
kısmında. Ali Koç 4 sezonda
eğer 1 şampiyonluk yaşa-
saydı şu an tartışılan değil
güven duyulan bir başkan
olacaktı. 

Bu sebeple sezona mut-
lak şampiyonluk parolası ile
girildi. Takımın başında İs-
mail Kartal’da kalsa Je-
sus’da gelse mutlaka
eleştirilecekti. O kariyeri en
güçlü ismi tercih etti. Tam
1.5 ay sarı-lacivertli futbolcularla çalışıp takımı ve
F.Bahçe’yi tanımayı çalışan Portekizli, 68. yaşını
kutlayıp D.Kiev ile rövanş maçına çıktığında Kadı-
köy şölene hazırdı. Eminim taraftarın %90’ın da
eleniriz düşüncesi yoktu bile. Futbol bu, bazen ma-
sada bazen sahada bazen de kağıt üstünde oyna-
nıyor! Biz maça çıkan 11’den oyuna giren
oyunculara kadar yanlıştık. Hakem faktörü de fut-
bolumuzu tetikleyince turun kaçması kaçınılmaz
oldu. Lucescu dersine öyle çalışmış ki sanki maçı
nakış işler gibi işledi.

Evet sezona moral bozukluğuyla başladık. 14
yıldır duymadığımız Şampiyonlar Ligi müziğini du-
yalım dedik, iki tur daha geçer tek takımın gitmesi

halinde cebimize 18 milyon
euroyu koyarız dedik ama
hesabı yine tutturamadık.
Bari tesellimiz Avrupa Ligi
olsun diyoruz şimdi. Slovac-
ko’yu geçip Avusturya Wien’i
de elersek Avrupa’da üst tur-
ları zorlarız. Ben, bu sezon
kesinlikle ligdeki şampiyon-
luk için Avrupa bizi yorar
Türkiye Kupası’ndan da
elenelim görüşüne karşı-
yım. Kulüp vizyonunun
içinde Avrupa her daim ol-
malı. Bu sezon için değil as-
lında tüm sezonlar için aynı
düşüncedeyim. 

Gelelim takım planlama-
sına. Sezon başı başkan Ali
Koç mevcut kadroya 4-5
oyuncu alacağız demişti.
Şimdi 10 oldu, forvet ve ka-
leciyle 12 olacak. Tam 8 ya-
bancı da takımdan ayrılacak.
Kim’i zaten çok iyi meblağa
satmışken yerine gelecek
oyuncuların kalitesi daha
yüksek olmalıydı. Yılların
hasreti forvete de öyle bir
futbolcu gelmeli ki işte budur
diyelim. Jesus önce Beris-
ha’yı sonra Samatta’yı gör-
mek istedi. Allah’tan yanlışta
ısrar etmedi. Futbolun klasiği

vardır, atanın ve tutanın iyi olacak. 
Tartışması bol bir sezona giriyoruz. Hepimiz ve

F.Bahçe için hayırlısı. Yeni sezondan ki eğer ha-
kemler hak yemeden maçı yönetirse umutlarımız
var. Planlamada yanlışlar olsa da ligin en kariyerli
teknik adamı F.Bahçe’de. Eminim ki tecrübesini ko-
nuşturacaktır, lakin taraftara da çok görev düşüyor.
Bir maç iki maç kötü geçebilir biraz sabır edelim
biraz bekleyelim. Geçen sezon İsmail Kartal gö-
reve geldikten sonra yakaladığımız sinerjiyi unut-
mayalım. 2-3 hafta daha olsa şampiyon bile
olabilirdik hatta Kartal geç kalınmadan daha erken
takımın başına geçse yine şampiyonduk. Unutma-
yalım!

AĞUSTOS 2022 GÜNDEM

KONUK YAZAR

19

Süper FenerSüper Fener

KONUK YAZAR

Ali 
CAN

Forvet için
işte budur diyelim

Ali Koç 4 sezonda eğer 
1 şampiyonluk yaşasaydı şu an
tartışılan değil güven duyulan bir

başkan olacaktı. 
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Güney Koreli Kim Min Jae'yi İtalya'nın köklü kulübü Na-
poli'ye satan Fenerbahçe; aradığı stoperleri Brezil-

ya'da buldu... Gustavo Henrique ve Luan Peres
2022-2023 sezonunda Fenerbahçe forması

giyecekler...Dilerseniz bu iki futbolcu neler yapmış; artıları
ve eksileriyle kısaca bir göz atalım...

Süper FenerS

Tansu
SARI

29yaşında ve 1,97 metre boyundaki Gustavo Henrique; Brezilya dışına
hiç çıkmadı... Jorge Jesus'un Flamengo'dan eski öğrencisi

olan Brezilyalı stoper hücuma çıktığında attığı kafa golleri ve
rakip ceza sahasını karıştırmasıyla dikkat çekiyor.. 219
maçta 15 gol ve 6 asistle mücadele eden Gustavo
Henrique; agresif yapısı ve gördüğü kırmızı kart-
larla zaman zaman Fenerbahçe'nin başını ağ-
rıtabilir.. Hava toplarında iyi olsa da yer
toplarında zorlanıyor.. Özellikle boyu dolayı-
sıyla ağır bir oyuncu oluşu; adam markajındaki
sıkıntıları; savunma halindeyken ellerini arka-
sında bağlaması; ikili mücadelelerde kolay
çalım yemesi soru işareti.. 

Flamengo'daki izlediğim Gustavo Henrique
zaman zaman sakatlık problemleriyle de bo-
ğuştu... Bir de böyle bir stoper alınacaksa yerli
statüsündeki Galatasaray'a Konyaspor'dan
transfer olan Abdülkerim Bardakçı neden alın-
madı da yabancı kontenjanı Gustavo Henri-
que'de kullanıldı anlayamadım... Tabii
konuşmak için erken ancak Brezilyalı stoperi
Teknik Direktör Jorge Jesus istediyse bildiği bir
şey vardır diye düşünmek lâzım...

Bakalım Gustavo Henrique Fenerbahçe tarafta-
rına kendisini sevdirebilecek mi? Ben artıları ve ek-
silerini yazdım; gerisi Gustavo Henrique'ye kalmış..
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GUSTAVO HENRİQUE

İŞTE FENERBAHÇE'NİN 
YENİ STOPERLERİ
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Geçtiğimiz sezonu Fransa'nın köklü kulübü Marsilya'da geçi-
ren Luan Peres; 28 yaşında ve 1,90 metre boyunda... Stoper

olarak alındığı lanse edildi ancak sol ayaklı olması yüzünden
sol bek pozisyonunda da görev yapabiliyor.. Marsilya'da da 50
maça çıkan ve  35 maç sol bek; 15 maçta stoperde oynayan
Luan Peres; özellikle fosforlu renklerdeki kramponlarıyla göze
batıyor... Temaslı oyunu sevmeyen Luan Peres; oyunu takibi
ve zaman zaman yaptığı ortalar ve asistlerle dikkat çekiyor.. 

Marsilya'da takım arkadaşı Duje Caleta-Car ile oldukça uyum-
suz gördüğüm Luan Peres; Galatasaray'ın Marsilya'yı saf dışı bı-
raktığı maçlarda da sıkıntı yaşamıştı... Rakibin üzerine gitmemesi;
iyi geriye koşamaması ve kolay çalım yemesi de benim kafamda
soru işaretleri bırakıyor... 

Bakalım Luan Peres Fenerbahçe tribünlerini
ayağa kaldırabilecek mi? Başka bir deyişle
Teknik Direktör Jorge Jesus; Luan Pe-
res'den maksimum verimi alabilecek
mi? 

Bu soruların cevabını da önü-
müzdeki günlere bırakalım...

Sosyal medyada
Twitter’ı kullanmıyorum,
daha çok Instagram he-
sabımdan paylaşım yapı-
yorum. Buraya geldiğimde
çok fazla takipçi beni ekledi. Bu da ta-
raftarımızın ne kadar büyük ve sayıca
fazla olduğunu gösteriyor. Sürekli bana
desteklerini gösterdiler. Tabii ki hep-
sine cevap verebilmek mümkün değil.
Birkaçına cevap yazdım, beğendi-
ğim paylaşımlar oldu ama o kadar
fazlaydı ki hepsine cevap vermem
mümkün değil. Her zaman onların
bana olan ilgisine karşılık ver-
meye çalışacağım. Önemli olan
saha içerisinde bir cevap ver-
mek, saha dışında konuşmaktan
ziyade saha içerisinde mutlu ede-
bilmek. Bunu yapmak en büyük di-
leğim.
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TARAFTARLARIMIZIN 
BANA OLAN 
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

+90 216 906 10 10+
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Süper Lig’de ara bitiyor, heyecan 75
gün sonra yeniden başlıyor. Son

şampiyon Trabzonspor'un ligin yeni
takımı İstanbulspor ile yapacağı sant-
rayla 38 haftalık maraton start alacak.
Süper Lig'in 65. sezonunda, Dünya
Kupası'nın kışın yapılacak olması ne-
deniyle farklı bir takvim uygulanacak.
Lige 13 Kasım'da ara verilecek.

Bu, 40 günlük ara devre arası sa-
yılacak. Sezonun ikinci yarısı 23-24-
25 Aralık'taki 15. hafta maçlarıyla
devam edecek. 16, 17 ve 22. hafta
maçları hafta içinde oynanacak. Her
hafta bir takım ‘bay' geçecek. Sezon
28 Mayıs 2023'te sona erecek.

İDDİA ORANLARINDA FAVORİ
FENERBAHÇE VE TRABZONSPOR
İddaa, şampiyonluk oranlarını du-

yurdu. Trabzonspor ile son lig ikincisi
Fenerbahçe, 3.00'lık oranlarla favori
durumda gösterildi. Onları Beşiktaş
5.50'lik oranla takip ederken Galata-
saray'a 6.50, Başakşehir'e 9.00 ve
Konyaspor'a 15.00 oran belirlendi.

REZERV LİG DE BAŞLIYOR
Pandemi nedeniyle küme düşme-

nin kaldırılması sonrası Süper Lig'deki
takım fazlalığı bu sezon sona erecek.
19 takımla başlayacak ligden son dört
sıradaki ekip küme düşecek. TFF 1.
Lig'den üç takımın gelmesiyle
2023-24 sezonu yine 18 ta-
kımla oynanacak. Ta-
kımlar 28 kişilik
kadrolarında, A
Milli Takım uy-
gunluğu olma-
yan en fazla 14
futbolcu bulun-
durabilecek.

Bunların 8'i aynı
anda sahada olabile-

cek. Bu sezon Rezerv Lig hayata ge-
çirilecek. Takımlar, A Takım'da yer bu-
lamayan futbolcularını burada
kullanabilecek.

AVRUPA’YA 4 TAKIM GİDİYOR LİG 
ŞAMPİYONU ÜÇ ÖN ELEME OYNAYACAK
Türkiye’nin UEFA katsayı sırala-

masında 20'nci sıraya gerilemesiyle
bu sezon sonunda Avrupa kupalarına
gidecek takım sayısı dörde indi. Lig
şampiyonu, Şampiyonlar Ligi'ne katıl-
mak için en az üç ön eleme oynaya-
cak. İkinci ve üçüncü, Konferans Ligi
2. ön eleme turuna gidecek. Türkiye
Kupası şampiyonu da Konferans Li-
gi'nde mücadele edecek.

EN YAŞLISI JESUS, EN GENCİ FARIOLI
Süper Lig'in en yaşlı teknik direk-

törü Fenerbahçe'nin başındaki Jorge
Jesus: 68… En genç çalıştırıcı ise Ka-
ragümrük'ün 33 yaşındaki hocası
Francesco Farioli…

İSTANBUL DAMGASI, 
TAM 8 TAKIM SÜPER LİGDE
Süper Lig'de bu sezon mücadele

edecek 19 takım 11 farklı şehri temsil
edecek. İstanbul 8 takım ile temsil li-
deri. Antalya'dan da iki takım var.
Adana, An-

kara, Gaziantep, Giresun, Hatay, Kay-
seri, Konya, Sivas ve Trabzon birer ta-
kımla ligde boy gösterecek.

TRANSFER DÖNEMİ
Futbolda 17 Haziran’da başlayan

birinci transfer ve tescil dönemi, 8 Ey-
lül’de bitecek. “Ara transfer” olarak ad-
landırılan ikinci transfer ve tescil
dönemi ise 12 Ocak 2023’te başlayıp,
8 Şubat 2023’te sona erecek.

FENERBAHÇE FİKSTÜRÜ
1. Hafta - Ümraniyespor
2. Hafta - Kasımpaşa (D)
3. Hafta - Adana Demirspor
4. Hafta - Konyaspor (D)
5. Hafta - Kayserispor
6. Hafta - BAY
7. Hafta - Alanyaspor
8. Hafta - Beşiktaş (D)
9. Hafta - Karagümrük
10. Hafta - Ankaragücü (D)
11. Hafta - Başakşehir
12. Hafta - İstanbulspor (D)
13. Hafta - Sivasspor
14. Hafta - Giresunspor
15. Hafta - Trabzonspor (D)
16. Hafta - Hatayspor
17. Hafta - Antalyaspor (D)
18. Hafta - Galatasaray

19. Hafta - Gaziantep
FK

19 takımla, 38 hafta sürecek sezon, 
Dünya Kupası nedeniyle 13 Kasım’da 40 gün araya girecek; 

23 Aralık’ta devam edecek. Lig 28 Mayıs 2023’te sona erecek.

Süper Lİg maratonu 
Start aLıyor

Barıs
Özkan
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Bir dönem Fenerbahçe’de de forma giyen
Luis Nani, Avustralya ligi ekiplerinden
Melbourne Victory’ye transfer oldu.İtalya
ekibi Venezia'dan Melbourne Victory ta-
kımına transfer olan 35 yaşındaki Por-
tekizli, 2 yıllık sözleşme imzaladı.
6 Temmuz 2015 tarihinde Fener-
bahçe ile 3 yıllık sözleşme imzalayan
Nani Fenerbahçe formasıyla çıktığı
ilk hazırlık maçında İran kulübü Zob
Ahan'a karşı ilk golünü frikikten kay-
detti. İlk resmî maçı ise 28 Temmuz

2015’te oynanan Şampiyonlar Ligi 3. ön eleme maçı olan
Shakhtar Donetsk maçıydı. 30 Ağustos 2015 tarihinde Fe-
nerbahçe formasıyla çıktığı ligin 3.haftasında Antalyaspor

karşısında takımına galibiyeti getiren 2 golü kaydetmişti.

Rezerv lig MLS Next Pro'da hayata geçirilen düzenle-
meyle oyuncuların gereksiz zaman geçirmesinin

önüne geçilmek isteniyor.
Saha dışı tedavi kuralında başarı sağlanırsa

üst lig olan MLS'de de hayata geçirilmesi planla-
nıyor. Aynı durum ilerleyen dönemde Avrupa Lig-
leri için de geçerli olabilir.

Yeni kurala göre bir oyuncunun sakatlık nede-
niyle yerde 15 saniyeden fazla kalması halinde,
sağlık görevlileri oyuncuyu saha dışına çıkaracak.
Aynı zamanda tedavisi tamamlanıp, sahaya geri
dönmek isteyen futbolcu en az 3 dakika kenarda bek-
lemek zorunda olacak. Bu kararın aynı zamanda oyuncu
sağlığını korumak için de alındığı ifade ediliyor.

3 dakika kuralının istisnası olarak kalp sorunları, kafa travması
ya da daha ciddi yaralanmalar yer alıyor. Bu durumlarda oyuncu-
lar tedavileri sürdüğü sürece saha dışında kalacak ya da oyundan
alınacak.

MLS'in rezerv
ligi MLS Next Pro'da
oyuncuların gereksiz

zaman geçirme ihtimaline
karşı yeni kural getirildi.

Kural ilerleyen dönemlerde
Avrupa Ligleri ‘nde de

uygulanabilir...

MLS'de "zaman geçirmeye" karşı yeni düzenleme

Santos, bu süreçte tüm altyapı
çalışmalarını askıya alacak.

Kulübün, salı gününe kadar
savunmasını teslim etmesi
gerekiyor. 

Santos'tan paylaşılan
açıklamada "İddialar tama-
mıyla akıl dışı" ifadeleri kul-
lanıldı.

Buna karşın savcılık, reşit
olmayanları içerdiği için davayı
onayladı.

Santos altyapısından futbol efsa-
nesi Pele ve son olarak da yıldız
oyuncu Neymar'ı çıkarmasıyla tanını-
yor.karşısında takımına galibiyeti geti-
ren 2 golü kaydetmişti.

CAS'tan
y a p ı -

lan açık-
l a m a d a ,

Rusya ile Uk- rayna ara-
sındaki savaşın benzers i z
koşullar mey- dana getir-
diği belirtilerek, FIFA ve UE-
FA'nın tüzük ve yönetmeliklerine da-
yanarak takdir yetkisi kapsamında
hareket ettiği kaydedildi.

Dünya futbolunun çatı kuruluşu
FIFA ile Avrupa futbolunun yönetim
organı UEFA, şubat ayında başlayan

işgalin ardından Rusya Milli Takımı'nı
ve Rus kulüplerini tüm organizasyon-
lardan men etmişti.CAS, mart ayında
Rusya Futbol Federasyonunun kararı
dondurma başvurusunu reddetmiş,
Rusya bunun sonucunda 2022
Dünya Kupası elemelerinde maç ya-
pamamıştı.

Mayıs ayında da Rus kulüpleri
Zenit St. Petersburg, Dinamo Mos-
kova, Socbhi ve CSKA Moskova, UE-
FA'ya karşı temyiz başvurusunda
bulunmuştu.
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1CARLO ANCELOTTI - MILAN
(2003, 2007) | REAL MADRID
(2014, 2022) Carlo Ancelotti, Şam-
piyonlar Ligi tarihinde 5 kezle en

çok final oynayan teknik adam olmakla be-
raber 3 kezle en çok şampiyon olan 3 tek-
nik adamdan biri. İtalyan teknik direktör,
2022 Şampiyonlar Ligi finaliyle beraber 4.
şampiyonluğunu kazandı ve tarihin en çok
Şampiyonlar Ligi kazanan antrenörü oldu.

2ZINEDINE ZIDANE- REAL MAD-
RID | (2016, 2017, 2018) Fransız
futbol efsanesi Zinedine Zidane,
Devler Ligi'ni 3 kez üst üste kaza-

nan tek teknik adam olma unvanını
taşıyor. 2016, 2017 ve 2018 yılla-

rında üst üste 3 finalde Real
Madrid'le beraber mutlu sona

ulaşan Zinedine Zidane, günü-
müzde herhangi bir takımı ça-
lıştırmıyor. 

3BOB PAISLEY - LIVERPOOL
(1977, 1978, 1981) | İngiliz furbolu-
nun ve Liverpool'un efsane teknik
adamlarından Bob Paisley, Liver-

pool tarihinin ilk Şampiyonlar Ligi şampi-
yonluğunu kırmızılara kazandıran teknik
adam olma özelliğini taşıyor. Tarihinde 6
kupası bulunan ekip, 7. şampiyonluk için
Real Madrid karşısında olacak.

4ALEX FERGUSON -
MANCHESTER UNITED
(1999), (2008) İngiliz eki-
binin efsane İskoç teknik

direktörü, 4 final gördüğü ekiple
2 kez mutlu sona ulaştı.

5MIGUEL MUNOZ - REAL MADRID
(1960), (1966) Real Madrid'in domine
ettiği 1950'lerin ardından İspanyol
ekibiyle iki kez zafere ulaşan Miguel

Munoz, 1962 ve 1964 yıllarında iki kez final
görmesine rağmen kupaya uzanamadı. 

6JUPP HEYNCKES - REAL MADRID
(1998), BAYERN MUNIH (2013)
Alman futbolunun ağır taşlarından
Heynckes, önce Real Madrid'in daha

sonra Bayern Münih'in uzun süren Şampiyon-
lar Ligi hasretini dindirmişti. 7OTTMAR HITZFELD -

BORUSSIA DORTMUND
(1997), BAYERN MUNIH
(2001) Borussia Dort-

mund'a tarihindeki tek Şampiyon-
lar Ligi şampiyonluğunu
kazandıran Hitzfeld, 5 senede 3
kez final gördüğü kupada 2001
senesinde bu kez Bayern Mü-
nih'le mutlu sona ulaşmıştı. 

8ERNST HAPPEL- FEYENOORD (1970), HAMBURG
(1983) Avusturya futbolunun efsanelerinden Ernst
Happel, hem Feyenoord'a hem Hamburg'a tarih-
lerinin tek Şampiyonlar Ligi zaferini yaşa-

tan isim. 

9EHELENIO HERRERA -| INTER
(1964, 1965) İspanyol teknik adam,
60'larda İtalyan futbolunun parlayan
yıldızı Inter'le beraber üst üste 2

şampiyonluk yaşamıştı.

10PEP GUARDIOLA -
BARCELONA (2009,
2011) Tarihin en iyi-
lerinden biri olarak

gösterilen Pep Guardiola, 2011
yılından bu yana Bayern Münih
ve Manchester City gibi takım-
ları zafere ulaştıramamasından
ötürü eleştiri oklarının hedefi
halinde.
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Divan Başkanı Uğur Dündar'ın İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu'na Trabzon plaka numar-

dalı 61 numaralyı forma verişinin tartışması
devam ederken, Başkan Ali Koç da Jesus'a
Fenerbahçe Taraftarı Forması olan 12 numa-
rayı vermesi büyük eleştiri aldı. Başkan Ali Koç,
Divan Toplantısında “Hata olabilir” dedi. Evet
hata. Taraftarın forması kimseye verilemez.

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

Başkan sen de mi?

19Mayıs Stadı'nın yıkılışı ile Ankara'da eli
ayağı düzgün bir stad kalmadı.

Ankara'ya güzel ve modern bir stad yapımı
gündemde.

Cumhurbaşkanı'nın futboldan gelişi ile ülke-
mizdeki stadlar güzelleşti. Her ne kadar maliyet
hesapları gizli ise de stadlarımız güzel. Ancak,
futbolumuz stadlar ile güzellikte aynı parelelde
gitmiyor.

ankara'ya Yakışır

Ali Koç ile aynı görüşteyim

Tanju Çolak, sosyal medyada kendini
özetlemiş. Her sporseverin bildiği

şeyi yazmış olan Tanju Çolak'ın bun-
dan sonraki hamlesi büyük merak ko-
nusu oldu.

Tanju'nun mesajı şöyle:
Tanju Çolak, Türk futbol tarihinin

335 gol ile gelmiş geçmiş en golcü fut-
bolcusu, 39 gol
ile Süper Lig'de
bir sezonda en
çok gol atan
fu tbo lcusu…
# t a n j u ç o l a k
@tnjcosmetic

tanju'dan sosyal medyaya

Divan'da Atatürk Heykeli'nin ya-
pılışının iyi olduğunu, konu-

munun yanlış olduğunu
söylemiştim. Fenerbahçe Kulübü

İnternet Sitesi beni yanılttı. Git-
tim, baktım çok güzel. Bir şeyi

söylemeden edemem. Bu heykel
için değil. Atatürk heykelleri için.
Atatürk'ün yalnız oluşunu sevmi-

yorum. O nedenle Taksim'deki
heykel en beğenileni ve güzel.

Aşağıdaki küpürü görü-
yorsunuz, borç uçmuş.

Allah rahmet etsin, yöne-
ticilik sembolü Şakir Ec-
zacıbaşı'nın bir lafı geldi
aklıma: "Şampiyonluk,
para ile değil, kafa ile
olur."

Para ile değil

28
Çekİm hatası

BİRAZ DA GÜLELİM

Fenerbahçe Kulübü'nün
Temmuz ayı divan top-

lartısı, sakin geçti. Kür-
süye çıkan ve söze
girenlerin Başkan Ali
Koç'a sempatik görünmek
için birbirleriyle yarıştıkla-
rını gördük.

Başkan ile "Neden ka-
leçimiz bayrağımızın rengi
olan kırmızı kazak giymi-
yor" eleştirisi ile tartış-
maya Covid başlangıcında başlamıştık. 

Sözlerime "Geç ve yanlış transferler-
den bahsetmeyeceğim" diye  başladım.
Başkan Ali Koç, her konuya yanıt verdi.
Bu arada ben ters gittiğim için de hafif
astar çekti. İşim icabı salondan ayrıldık-
tan sonra da beni unutmamış.

Elbette Ali Koç, başarı için maddi

manevi çabalıyor. Yükü
ağır, kimsenin elinde sihirli
değnek yok. İsmi Jesus
da olsa.

Bir ortak görüşümüz
oldu.Kürsüye ilk çıkan
şahıs "Öyle ezeli rekabet,
ebedi dostluk diye bir şey
tanımıyorum" dedi.

Ben spor adamı oldu-
ğumuzu ve sporda ezeli
rekabet ile ebedi dostlu-

ğun içiçe olduğunu söyledim.
Başkan Ali Koç "Neden taraftarın 12

numaralı formasını Jesus'a verdiniz" so-
ruma "Haklısınız" dedi ve noktayı koydu:
"Sporda ezeli rekabet ve ebedi dostluğa
inanıyoruz."

NOT: Pelkas ile Serdar'ın satılacak
olmasına şaşırdım.CT
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Simge Örge Fenerbahçe’nin
başarılı liberosu. Mutlaka

Türk Kadın Milli Takımı'nda
olmalı idi. Kulüp antrenörlü-
ğünün kurbanı oldu.Karşılaş-
malarda biz voleybolcuları
sporcu olarak görüyorduk.
Ancak, yaz geldiğinde güzel-
likleri de ortaya çıktı. Şunu da
eklemeden geçemeyeceğim.
Voleybolcularımız tarihinde
en çok basında yer alıyor.
Ama sporda değil magazin
sayfalarında. Magazine  mal-
zeme oldular. Yazık.

Türk Antrenör Ferhat Akbaş’ın baş
antrenörü olduğu Hı r va -

tistan A Milli
Kadın Voley-
bol Takımı
FIVB Chal-
lenger Ku-
p a s ı ’ n d a
şampiyon
oldu ve
2023 FIVB
Voleybol Mil-
letler Ligi'ne katıl-
maya hak kazandı. 

Başkan Ali Koç'un görevlendirdiği Yönetici
Can Gebetaş ile her maç sonrası onbin-

lerce Fenerbahçeli taraftarın işkence çektiği
stad ile gar arasındaki kestirme yola gittik.

Gebetaş iyi hazırlanıp gelmiş, ve oranın
ÖZEL MÜLK olduğunu tapuları ile belirlemiş.
Nasıl özel mülk ise? Her taraf harabe. Ben
özel mülk olduğunu biliyorum. Dikkatleri oraya
çekmek için bilmemezlikten geldim. Özel mülk
sahipleri ile görüşülür, o 200-300 metrelik yol

düzeltebilir idi.  Kadıköy'de Fenerbahçe imparatorluğu bunu yapamıyor
ise, yönetimler ne işi yapar?

Ali Koç'un başı zaten takım ile dertte. Ondan bu kadar. Yönetim
konu ile ilgilendi. Ancak, kulübe yakın bir yığın kişinin görüşü de ilginç:
"Aziz Yıldırım olsa idi, taraftar için bırakın yolu, oraya tünel
açardı."

saha dışından...

Tebrikler

İmam Çakma Olur mu?

Bir imam "Kedi ve köpeklere
su vermeyiniz" diyerek beni

şaşırttı. Aslında şaşmamak
gerek. Çünkü öylesine abuk-
sabuk yorumlar yapıyorlar ki. Fo-
toğrafta gördüğünüz çöp toplayıcı
Fatih'te yaşıyor. Ve fakir. Ancak,
hergün rızkının bir bölümünü bu
doğanın en sadık hayvanı olan
köpeklere veriyor. Köpekler de
onu hiç yalnız bırakmıyor.

AY
IN

 G
ÜZ

EL
İ

MARİANE ANDRADE
Brezilya Kadın Voleybol Milli Takımı`nın Yıldızı 

Fenerbahçe Kulübü Başkanı Ali Koç, bir yan-
dan futbol ile uğraşırken, öte yandan da dı-

şarıdan gelen baskılara karşı çıkıyor."Putin"
tezahüratı için UEFA'nın ceza vereceğini açık-
laması üzerine Ali Koç, kendine yakışır bir
cevap verdi. sosyal medyada da Ali Koç, komu-
tan yapıldı. Yanındayız Başkan.

YanınDaYız komutan

Aziz Yıldırım olsaydı tünel açardı

Bu da bizim
Hanım Kızımız
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İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) iştiraki Spor İstanbul, ço-
cuklara yönelik eğlenceli etkinlik ve projelerini sürdürüyor.

Geçtiğimiz yıl velilerin ve çocukların büyük beğenisini toplayan
ve 4.021 çocuğu ağırlayan Doğa Kampı etkinliği, okulların tatile
girmesiyle birlikte bu yıl yeniden başladı. 9-15 yaş arası çocuk-
ların katılım sağlayabildiği Doğa Kampı, bu sene iki ay boyunca
devam edecek ve iki farklı lokasyonda gerçekleştirilecek.
2021’den farklı olarak bu sene bir gece konaklamalı kamp da
organize eden Spor İstanbul, 12-15 yaş arası çocukla-

rın katılabileceği
bu kampı Şile’de
düzenleyecek.
Günübirlik kamp-
lar ise Çekme-
köy’de bulunan
N i ş a n t e p e
Orman Park’ta
yapılacak. Ço-
cuklara erken
yaşta sorumlu-
luk duygusu,
takım ruhu ve

sportif bilinç kazandırmak amacıyla
düzenlenen Doğa Kampı; aynı zamanda çocukların teknik be-
cerilerini geliştirmelerine katkı sağlıyor. Doğa Kampı’nda verilen
eğitimler çocuklara çevreye karşı duyarlı olmayı, kötü alışkan-
lıklardan uzak durmayı, dayanışma, hoşgörü ve yardımlaşmayı
bir arada yaparak ve yaşayarak öğretiyor. Doğa Kampı kayıtları
event.spor.istanbul adresi üzerinden gerçekleştiriliyor. 

GÜNÜBİRLİK VE KONAKLAMALI KAMP SEÇENEKLERİ
Çocukları doğa kampında birbirinden eğlenceli ve hareket

dolu etkinlikler bekliyor. Günübirlik Doğa Kampı’nda; tırmanma,
oryantiring, bisiklet, doğada yaşam ve drama eğitimleri verile-

cek. Bunun yanı sıra çocuklar, macera parkı, survivor parkuru
gibi çeşitli fiziksel aktivitelerle keyifli vakit geçirme imkanı bula-
cak. Konaklamalı Doğa Kampı’nda ise navigasyon, preferik
bakış, ateş yakma atölyesi, barınak atölyesi, doğada su üretme
atölyesi, buz kırıcı aktivitesi, doğada kayıp vaka çalışması, do-
ğada yaşıyoruz takım çalışması ve temel kampçılık eğitimleri
verilecek. Ailelerin kamp noktalarını verilecek link üzerinden on-
line izleyebileceği Doğa Kampı etkinliği hakkında tüm detaylar
https://spor.istanbul/doga-kampi adresinde yer alıyor.  

GÜNDEM

KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turan, 
Numan Atay, Barış Özkan, 

Özgün Mert, Harun Ata.

BASKI
Zeynel Abidin AKKOÇ  

Acıbadem Copy Center  Acıbadem
Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1

Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

ABD
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

SÜPER FENER GAZETESİ 
AĞUSTOS 2022- YIL: 19 – SAYI 224

İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Reklam. Legend Futbol 
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim.Legend Futbol 

İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk. No. 7/5 
Ataşehir/İstanbul

TEMSİLCİLİKLER 

Süper Fener
AĞU

Sü

Süper FenerS

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

ÇOCUKLAR İÇİN EN GÜZEL KAMP
AĞUSTOS 2022
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Değerli yöneticilerimizden,
sevgili ağabeyimiz 
Köksal Özbek’in 
değerli şiirleri...

Yer yerinden oynadı; çaktı
yıldırımlar…
Denizler kaynadı. Uğuldadı,
kutsal bir rüzgar,
“ey insanoğlu”dedi,
“milatdır,bindokuzyüz yedi”
Rüya gerçek oldu; dünya ay-
dınlandı…
Başarıları destan, huzur veren
gülistan…
Her alanda lider; ezelden

geldi, ebede gider.
En büyük Türk’ün kulübüdür;
bu ilahi bir kader.
Üzgün anlarında düşün onu;
ne gam kalır, ne keder.
Adını söyle, hissedersin
olağanüstü ahengi ve güzel
lehçeyi…
Tüm cihan elamlasın, en
büyük kulüp
FENERBAHÇE’Yİ…

Çocukların hem eğlenip hem de öğrenerek keyifli vakit geçirdiği Doğa Kampı günleri devam ediyor. 
Doğa ile iç içe yaşayarak ve hareket ederek çocuklara deneyim kazandırmayı amaçlayan Doğa Kampı etkinliği 

26 Ağustos 2022’ye kadar hafta içi günlerde katılıma açık olacak. 

EZELDEN 

EDEBE 

BİR DESTAN 

SEN VATANSIN
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